
Dades personals 

Joanjo Garcia Terol, vaig nàixer a Xàtiva fa 46 anys i sempre hi he viscut, excepte 6 

anys a Tortosa (Baix Ebre), quan vaig aprovar les oposicions. 

Estudis i dades professionals 

Sóc llicenciat en Física, especialitat de Física Teòrica per la Universitat de 

València, i tinc el primer cicle de la llicenciatura de Matemàtiques per la UNED. 

Tinc el títol de Mestre de Valencià, 4t de Francés de l’EOI en l’anterior pla d’estudis 

i estudis d’anglés online preparatoris per a l’A2 i B1. 

Sóc professor d’ensenyament secundari en l’àrea de Matemàtiques. Vaig aprovar 

les oposicions en 1993 i he treballat a l’IES de l’Ebre (Tortosa), IES de Vallada, IES 

la Costera de Xàtiva i actualment a l’IES Josep de Ribera de Xàtiva. 

Sóc membre del STEPV – Intersindical Valenciana des de 1999. 

Experiència política 

Em vaig afiliar al BLOC en 1999 i vaig participar en el congrés fundacional de l’any 

2000. Vaig formar part de l’executiva comarcal de la Costera entre el 2000 i 2003 

en l’àrea de comunicació. He sigut secretari local del BLOC entre 2002 i 2003 i des 

de 2008 fins l’actualitat. Sóc membre del Consell Nacional del BLOC des del 2010 

fins l’actualitat. També sóc secretari d’organització de COMPROMÍS Xàtiva des de 

la seua formació en 2013. Durant aquests anys he treballat en l’organització del 

col·lectiu i en l’àrea de comunicació, tant a nivell imprès com en les xarxes socials. 

He format part de les llistes municipals del BLOC a Xàtiva en 2003, 2007 i 2011. 

Sóc regidor a l’Ajuntament de Xàtiva des de 2009. Entre 2009 i 2011 vaig formar 

part de les comissions de Règim Interior i Hisenda, i des de 2011 forme part de les 

comissions de Règim Interior i Sociocultural. He aprés molt al costat de la meua 

portaveu, Cristina Suñer, durant aquests anys sobre el funcionament de 

l’Ajuntament i de com es poden fer molt millor les coses. M’he responsabilitzat 

també de la presentació de desenes de mocions i propostes, algunes de les quals 

han canviat el funcionament de l’Ajuntament. He insistit sobretot en aspectes de 

millorar la transparència i la democràcia i en la defensa de les nostres senyes 

d’identitat i la nostra llengua. 


